
Zápisnica č. 11/2003 
zo  zasadnutia KR STU zo dňa 24. novembra 2003 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Robert 

Špaček, Ernest Bučko, Helena Žideková, Dušan Petráš,  Karol Jelemenský, 
František Janíček, Dušan Bakoš, Peter Gál, Jozef Sablik, Ľudovít Molnár, Milan 
Žalman, Daniel Bobok, Katarína Hrušková 

 
Program: 
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Informácia o novele VŠ zákona a návrhu spoplatnenia štúdia 
3. Prezentácia výsledkov prieskumu verejnej mienky o STU 
4. Stav akreditácie STU 
5. Rôzne 
 

Predložené materiály: 
1. Informácia o stave majetkovoprávneho vysporiadania nehnuteľností STU v Bratislave 

(pror. Bučko) 
2. Podmienky zaplatenia poplatku za ubytovanie a nástupu do ubytovacieho zariadenia STU 

(pror. Bučko) 
3. Rozdelenie miest študentov PhD. štúdia pre akademický rok 2003/2004 (pror. Kalužný) 
 
K bodu 1 Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
1/10/2003, 2/10/2003, 5/10/2003, 9/10/2003, 11/10/2003 
 

Nesplnené úlohy 
10/10/2003 – písomné návrhy nepredložili dekani SjF a FCHPT 
 
K bodu 2 Informácia o novele VŠ zákona a návrhu spoplatnenia štúdia  
 
Bod rokovania uviedol rektor, pričom: 

- informoval o aktuálnych zmenách zákona o VŠ (písomný materiál bol členom KR 
zaslaný v elektronickej forme) 

- informoval o spoločnom stretnutí s ministrom školstva Froncom, ministrom financií 
Miklošom a štátnym tajomníkom Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny  
Beblavým 

- konštatoval, že zavedenie poplatkov za štúdium podstatne skomplikuje situáciu vo 
vysokom technickom školstve 

 

- Janíček 
- zdôraznil nevyhnutnosť lobovať za technické školstvo 

 

- Hrušková 
- informovala o príprave  protestných aktivít študentov 

 

- Ľ. Molnár 
- poukázal na nevyhnutnosť komplexného a systémového prístupu ako i na hľadanie 

ďalších zdrojov financovania 
- zdôraznil zodpovednosť vlády za vzdelávanie 

 

- Jelemenský 
- poukázal na nevyhnutnosť analýzy finančného prínosu vysokého školstva 

 
 
 



- Bobok 
- konštatoval, že ide o ďalší pokus ako znížiť príspevok štátu pre vysoké školstvo 

 
K bodu 3 Prezentácia výsledkov prieskumu verejnej mienky o STU 
 
Výsledky prieskumu verejnej mienky prezentoval pror. Špaček. 
 
- Ľ. Molnár 

- pozitívne hodnotil realizáciu prieskumu 
- konštatoval, že pozornosť médií voči STU bola za posledných 10-15 rokov minimálna 
- poukázal na potrebu vykonať podobný audit zo strany MŠ pre všetky vysoké školy 
- zdôraznil potrebu zlepšiť imidž STU a využiť výsledky auditu smerom k verejnosti 

 

- Jelemenský 
- pozitívne hodnotil realizáciu prieskumu 
- informoval o systematickej práci s učiteľmi stredných škôl prostredníctvom 

metodických centier 
- navrhol alternatívu ovplyvňovania médií zviditeľňovaním významných osobností 

 

- Bakoš 
- pozitívne hodnotil realizáciu prieskumu 
- navrhol alternatívu zviditeľňovania sa STU prostredníctvom významných osobností 

(väčšia propagácia udeľovania čestných titulov a vedeckých hodností) 
 

- Petráš 
- zdôraznil potrebu budovať na tradícii a imidži STU 
- poukázal na nevyhnutnosť koordinácie univerzitných aktivít 

 

- Špaček 
- upozornil na skutočnosť, že veľký záujem novinárov nemusí vždy znamenať tiež 

dobrú reputáciu STU 
 

Stanovisko č. 1/11/2003 
KR STU berie na vedomie prezentované výsledky prieskumu verejnej mienky o STU. 
 
K bodu 4 Stav akreditácie STU 
 
O aktuálnom stave akreditácie informoval  pror. Kalužný. Informoval o ďalšom rokovaní AK, 
ktoré sa uskutoční v termíne 3. – 5. 12. 2003. 
K 24. 11. 2003 je stav akreditácie nasledovný: 
 

FFaakkuullttaa  SSttuuppeeňň  ššttúúddiiaa  PPrreeddlloožžeennéé//ssttaannoovviisskkoo  
SSvvFF    Bc. 7/6
  Ing. 16/13 
  PhD. 13/18 
FFEE  II  Bc. 5/4
  Ing. 8/6 
  PhD. 18/4 
FFAA    Bc. 4/2
  Ing. 8/4 
  PhD. 8/5 

 
- Petráš 

- poukázal na niektoré skutočnosti v príprave akreditačného spisu: 
- nie je možné navrhnúť garanta ŠO nad 65 rokov 



- ku garantovi nad 60 rokov je potrebné uviesť aj alternatívneho garanta 
- Janíček 

- vyjadril názor, že proces akreditácie zo strany AK nebol dobre pripravený a neboli pri 
ňom uplatňované rovnaké kritériá v časových následnostiach pri akreditácii 
jednotlivých študijných programov fakúlt 

- položil otázku, či je povinnosťou všetkých fakúlt prerokovať akreditované študijné 
programy vo vedeckej rade a v akademickom senáte 

 
 

Stanovisko č. 2/11/2003 
KR STU berie na vedomie správu o aktuálnej situácii v akreditácii. 
 

Úloha č. 1/11/2003 
Rektor STU ukladá písomne požadovať vyjadrenie AK ku garantovaniu rovnakého študijného 
programu jedným garantom na viacerých fakultách. 
Z: Kalužný  
T: ihneď 
 
K bodu 5 Rôzne 

 
K Oceneniu rektora STU v roku 2003 
Stretnutie profesorov nominovaných na Ocenenie rektora STU s Vedením STU a dekanmi 
fakúlt sa uskutoční 10. 12. 2003 o 11.30 hod.. 
 
Zhodnotenie rozvojových projektov na IT 
Pror. Molnár informoval o pripravovanom hodnotení rozvojových projektov na IT. Rozdelenie 
finančných prostriedkov v zmysle hodnotenia sa uskutoční na rokovaní RKIT STU. 
 
Informácia o stave majetkovoprávneho vysporiadania nehnuteľností STU v Bratislave 
Pror. Bučko prezentoval predložený materiál a informoval členov KR o aktuálnej situácii. 
 
Rozdelenie miest študentov PhD. štúdia pre akademický rok 2003/2004 
Materiál komentoval pror. Kalužný. 
 

- Janíček 
- požadoval, aby sa zohľadnilo financovanie PhD. študentov FIIT  a finančné 

prostriedky boli pridelené FEI  (FEI vypláca aj študentov FIIT)  
- požadoval prehodnotenie financovania PhD. študentov z celouniverzitného pohľadu 

pre všetky ročníky PhD. štúdia 
 
Iné 
 
Úloha č. 2/11/2003 
Rektor STU ukladá predložiť plánované smerné čísla pre Bc. štúdium na akademický rok 
2004/2005. 
Z: dekani 
T: 8. 12. 2003 
 
- rektor 

- informoval o plánovaných rokovaniach  k dlhodobým zámerom fakúlt s vedeniami 
jednotlivých fakúlt 

- rokovania sa uskutočnia v zmysle pripraveného harmonogramu, pričom prvé 
rokovania sa budú konať v januári 2004 a budú prebiehať na fakultách STU 

 
- pror. Redhammer 



- informoval o aktuálnej situácii v príprave projektu technologického inkubátora 
- Janíček 

- pozval členov KR na „Ples elektrotechnikov a informatikov“ dňa 7. 2. 2004 do hotela 
Bratislava 

 
- Petráš 

- pozval členov KR na oslavy 65. výročia začatia výučby stavebných a geodetických 
odborov na Slovensku dňa 5. 12. 2003 

- pozval členov KR na ples SvF, ktorý sa uskutoční 6. 2. 2004 v hoteli Bratislava 
 
- Ing. Mokošová 

- v súvislosti s distribúciou pozvánok na pripravovaný folklórny program VUS Technik 
dňa 11. 12. 2003 v SRo určený pre partnerov a sponzorov STU požiadala členov KR 
o poskytnutie návrhov vrátane kontaktov na pozývaných hostí 

 
 
 
 
 
 
 
Zápisnicu zapísala: 
Ing. Zuzana Mokošová        24. 11. 2003 
 
Zápisnicu overili: 
prof. Ing. František Janíček, PhD., dekan FEI STU     25. 11. 2003 
prof. Ing. arch. Peter Gál, PhD., dekan FA STU     25. 11. 2003 
prof. Ing. Vladimír Báleš, DrSc., rektor STU      27. 11. 2003 
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